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Sitno, 24 stycznia 2014 roku 
 

ST.0002.VI.43.2014 
 

Protokół Nr XLIII/2014 

R a d y  G m i n y 
 Sitno 

z dnia 24 stycznia 2014 roku 
 

 

Porządek obrad: 
 

1. Otwarcie obrad sesji. 

2. Stwierdzenie quorum i przyjęcie porządku obrad. 

3. Powołanie Komisji Uchwał i Wniosków. 

4. Podjęcie uchwał: 
- w sprawie uchwalenia Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania 

bezdomności zwierząt na terenie Gminy Sitno w 2014 r, 

- w sprawie udzielenia Powiatowi Zamojskiemu pomocy finansowej na wykonanie remontu 

odcinka drogi powiatowej Nr 3286L i 3246L w Sitnie, 

- w sprawie udzielenia Powiatowi Zamojskiemu pomocy finansowej na wykonanie remontu 

odcinka drogi powiatowej Nr 3286L w Czołkach, 

- w sprawie udzielenia Powiatowi Zamojskiemu pomocy finansowej na wykonanie remontu 

odcinka drogi powiatowej Nr 3272L w Cześniki, 

- w sprawie udzielenia Parafii Rzymsko-Katolickiej p.w. Podwyższenia Krzyża Świętego 

w Horyszowie Polskim dotacji na roboty budowlane przy zabytku wpisanym do rejestru 

zabytków, 

- w sprawie wniesienia skargi na rozstrzygnięcie nadzorcze, 

- w sprawie podwyższenia kryterium dochodowego uprawniającego do przyznania pomocy 

w zakresie dożywiania oraz zasad zwrotu wydatków za świadczenia udzielane w ramach 

programu wieloletniego „Pomoc państwa w zakresie dożywiania” na lata 2014-2020, 

- w sprawie ustanowienia wieloletniego programu osłonowego „ Pomoc Gminy Sitno 

w zakresie dożywiania na lata 2014-2020”, 

- zmieniająca uchwałę w sprawie zasad zwrotu wydatków z pomocy społecznej w formie 

pomocy rzeczowej, zasiłków okresowych i zasiłków celowych. 

5. Sprawozdanie z działalności międzysesyjnej Wójta Gminy. 

6. Interpelacje i zapytania Radnych – odpowiedzi. 

7. Sprawy różne. 

8. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 

9. Zamknięcie obrad sesji. 

 

Radni obecni: 
 

1. Biłant Marek 

2. Borowiec Andrzej 

3. Antoni Gazda 

4. Juszczak Andrzej 

5. Kozak Leszek 

6. Mazurek Janusz 
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7. Mazurek Jerzy 

8. Niedźwiedź Zygmunt 

9. Ostapińska Dorota 

10. Palikot Piotr 

11. Stefańczuk Zbigniew 

12. Tarkot Alina 

13. Tukiendorf Edward 

 

Radni nieobecni: 
1. Pawlicha Bogdan 

2. Szajnoga Marek 

 

Ad. 1 

 

Otwarcie obrad sesji 
 

         Otwarcia obrad XLIII Sesji Rady Gminy w bieżącej kadencji dokonał 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Edward Tukiendorf. 

Przewodniczący powitał Radnych, sołtysów i gości zaproszonych: Wójta Gminy 

Pana Kajetana Protasa, Sekretarza Gminy Pana Mariana Bernata, Skarbnika 

Gminy Panią Jolantę Hryciuk, Panią kierownik GOPS Barbarę Tor oraz Panią 

kierownik CK Agnieszkę Grzesiuk. Obrady rozpoczęły się o godz. 12
00

 i trwały 

do godz. 15
40

. 

 

Ad. 2 

 

Stwierdzenie quorum i przyjęcie porządku obrad 
 

Przewodniczący Rady Gminy na podstawie listy obecności stwierdził, że 

w obradach uczestniczy 13 Radnych, co stanowi niezbędne quorum potrzebne 

do podejmowania prawomocnych uchwał.  

Następnie Przewodniczący przedstawił proponowany porządek obrad. 

Dalej Pan Przewodniczący zapytał czy są jakieś uwagi do porządku obrad 

sesji.  

Pan Sekretarz poprosił o ujęcie jeszcze w porządku obrad uchwały 

w sprawie zmiany uchwały Nr XXXV/200/2013 Rady Gminy Sitno z dnia 6 

czerwca 2013r. w sprawie określenia zasad i trybu udzielania dotacji na prace 

konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytku wpisanym 

do rejestru i ewidencji zabytków. Zmiana ta jest wymagana w związku 

z Uchwałą Nr 20/2014 Kolegium Regionalnej Izby Obrachunkowej w Lublinie 

z dnia 14 stycznia 2014 r. w sprawie wszczęcia postępowania nadzorczego 

w celu stwierdzenia nieważności części w/w uchwały. 

Pan Sekretarz poinformował, że ta uchwała musi być jeszcze dzisiaj 

zawieziona do Regionalnej Izby Obrachunkowej, dlatego też musi być 

przegłosowana w pierwszej kolejności. 
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Na koniec Pan Sekretarz dodał, że między innymi to jest powodem 

przesunięcia sesji na dzień dzisiejszy, a także upływający termin wniesienia 

skargi na rozstrzygnięcie nadzorcze w sprawie uchwały nr XL/226/2013 dot. 

zmiany w miejscowym planie zagospodarowania przestrzennego Gminy Sitno, 

oraz uchwał dot. dożywiania.    

Kolejno Przewodniczący zapytał, czy są jeszcze jakieś uwagi do porządku 

obrad. 

Ponieważ uwag więcej nie było Przewodniczący poddał pod głosowanie 

proponowany porządek obrad wraz z proponowanymi zmianami. 

Proponowany porządek został przyjęty jednogłośnie w głosowaniu 

jawnym. 

 

Ad. 3 

 

Powołanie Komisji Uchwał i Wniosków 

 

Przewodniczący Rady Gminy zaproponował, by w skład Komisji Uchwał 

i Wniosków weszli nw. Radni: Zygmunt Niedźwiedź, Antoni Gazda, Janusz 

Mazurek. 

Zgłoszeni kandydaci wyrazili zgodę na pracę w Komisji i zostali powołani 

do jej składu jednogłośnie w głosowaniu jawnym. 

 

Ad. 4 

 

Podjęcie uchwał 

 

Przy podejmowaniu Uchwał brało udział 13 Radnych. 

Pan Zygmunt Niedźwiedź odczytał projekty Uchwał celem ich podjęcia: 

 

1) Uchwała Nr XLIII/246/2014 Rady Gminy Sitno z dnia 24 stycznia 2014r.  

w sprawie zmiany uchwały Nr XXXV/200/2013 Rady Gminy Sitno z dnia 6 

czerwca 2013r. w sprawie określenia zasad i trybu udzielania dotacji na 

prace konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytku 

wpisanym do rejestru i ewidencji zabytków 

Pan Wójt wyjaśnił, że skreśla się paragrafy odnośnie kontroli. 

W związku z brakiem pytań Przewodniczący poddał pod głosowanie 

omówioną Uchwałę. 

Uchwała ta została przyjęta jednogłośnie w głosowaniu jawnym. 

 

2) Uchwała Nr XLIII/237/2014 Rady Gminy Sitno z dnia 24 stycznia 2014r.  

w sprawie uchwalenia Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz 

zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Sitno w 2014 r. 
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Pan Przewodniczący poinformował, że uchwała ta jest podejmowana, co 

roku, a więc Radni powinni wiedzieć, o co chodzi. 

Pan Wójt szczegółowo objaśnił uchwałę, jak również przedstawił realizację 

programu za rok 2013. 

W związku z brakiem pytań Przewodniczący poddał pod głosowanie 

omówioną Uchwałę. 

Uchwała ta została przyjęta jednogłośnie w głosowaniu jawnym. 

 

3) Uchwała Nr XLIII/238/2014 Rady Gminy Sitno z dnia 24 stycznia 2014r. 

w sprawie udzielenia Powiatowi Zamojskiemu pomocy finansowej na 

wykonanie remontu odcinka drogi powiatowej Nr 3286L i 3246L w Sitnie. 

Pan Wójt wyjaśnił, że planujemy ogólnie dołożyć około 100tys. zł 

Powiatowi do dróg, między innymi do odcinka drogi przy Centrum Kultury 

w Sitnie, odcinka drogi przy Szkole w Cześnikach oraz drogi w miejscowości 

Czołki.  

Dalej Pan Wójt powiedział, iż ma nadzieję, że uda nam się zrealizować te 

odcinki dróg przy udziale 50% Gmina i 50% Powiat. 

Pan Jerzy Mazurek zapytał,: „w którym miejscu będzie robione 

w Cześnikach. Czy przy Szkole, czy u Frankiewicza?” 

Pan Wójt odpowiedział, że koło Szkoły. 

Pan Przewodniczący poprosił, o sprecyzowanie kwot, jakie mają być 

przyznane dla poszczególnych miejscowości na drogi. 

Pan Sekretarz zaproponował, aby dla Sitna była to kwota 50tys. zł i po 

25tys. zł dla Czołek i Cześnik. 

Pan Przewodniczący stwierdził, że w takim razie omawiamy te trzy 

uchwały dot. odcinków dróg powiatowych jednocześnie. 

Następnie Pan Niedźwiedź jeszcze raz odczytał w/w uchwałę z konkretną 

kwotą 50tys. zł. 

Pan Juszczak powiedział,: „(…) że jeśli się uda z Powiatem wywalczyć 

inne proporcje np. 30% ze strony Gminy, a resztę Powiat to będzie na pewno 

lepiej”. 

Ponieważ więcej pytań nie było Przewodniczący poddał pod głosowanie 

omówioną Uchwałę. 

Uchwała ta została przyjęta jednogłośnie w głosowaniu jawnym. 

 

4) Uchwała Nr XLIII/239/2014 Rady Gminy Sitno z dnia 24 stycznia 2014r. 

w sprawie udzielenia Powiatowi Zamojskiemu pomocy finansowej na 

wykonanie remontu odcinka drogi powiatowej Nr 3286L w Czołkach. 
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Pan Przewodniczący wyjaśnił, że uchwała ta został już wyjaśniona przy 

poprzedniej uchwale. 

W związku z brakiem pytań Przewodniczący poddał pod głosowanie 

omówioną Uchwałę. 

Uchwała ta została przyjęta jednogłośnie w głosowaniu jawnym. 

 

5) Uchwała Nr XLIII/240/2014 Rady Gminy Sitno z dnia 24 stycznia 2014r. 

w sprawie udzielenia Powiatowi Zamojskiemu pomocy finansowej na 

wykonanie remontu odcinka drogi powiatowej Nr 3272L w Cześnikach. 

Pan Sekretarz stwierdził, że drogi powiatowe na terenie naszej Gminy są 

tragicznie i wszystko będzie zależało od tego, jaki będzie w przyszłości układ 

rządzących w Powiecie.  

W związku z brakiem pytań Przewodniczący poddał pod głosowanie 

omówioną Uchwałę. 

Uchwała ta została przyjęta jednogłośnie w głosowaniu jawnym. 

 

Następnie Pan Przewodniczący Rady poprosił o zwolnienie go z dalszych 

obrad sesji Rady Gminy z powodu złego samopoczucia i poprosił Pana Marka 

Biłanta - Zastępcę Przewodniczącego Rady o dalsze prowadzenie sesji. 

 

W związku z powyższym dalsze obrady sesji prowadził Zastępca 

Przewodniczącego Pan Marek Biłant. 

 

6) Uchwała Nr XLIII/241/2014 Rady Gminy Sitno z dnia 24 stycznia 2014r. 

w sprawie udzielenia Parafii Rzymsko-Katolickiej p.w. Podwyższenia 

Krzyża Świętego w Horyszowie Polskim dotacji na roboty budowlane przy 

zabytku wpisanym do rejestru zabytków. 

 

Pan Wójt omówił uchwałę, oraz poinformował, iż jest propozycja 

przekazania 7,9tys. zł na Horyszów. Jest to łączna kwota, jaka miała być 

przeznaczona na Cześniki i Horyszów. Ponieważ jednak Parafia w Cześnikach 

nie jest wpisana do rejestru zabytków nie może ona otrzymać dotacji. 

Dalej Pan Wójt powiedział, że może będzie jakaś inna możliwość pomocy 

dla Parafii w Cześnikach, dlatego też trzeba będzie się nad tym zastanowić, 

jednak w pierwszej kolejności musimy działać zgodnie z prawem. 

 Pan Jerzy Mazurek stwierdził, że skoro było obiecane to trzeba będzie się 

zastanowić nad dotacją dla Parafii w Cześnikach w jakiś inny sposób. 

 Pan Sekretarz wyjaśnił, że nie da się pewnych rzeczy zrobić, ponieważ 

tylko Parafia w Horyszowie jest zapisana do rejestru zabytków, dlatego też 

trzeba będzie poszukać innego sposobu. 
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 Następnie Pan Sekretarz nawiązał do płyt przekazanych Parafii 

w Jarosławcu mówiąc, że zostały przekazane jednak do tej pory nie zostały 

położone. 

 Pan Juszczak powiedział, że rozmawiał z proboszczem Parafii 

w Jarosławcu, który wyjaśnił, że płyty nie zostały położone ze względu na 

koszty, ponieważ w dalszym ciągu trwa wykańczanie plebani, a płyt nikt też nie 

położy za darmo. Dlatego też Pan Juszczak poprosił o zrozumienie proboszcza 

Parafii w Jarosławcu.  

 Pan Sekretarz stwierdził, że rzeczywiście potrzeba środków na właściwe 

ułożenie tych płyt, a w związku z tym faktem rozumie, jak najbardziej zaistniałą 

sytuację.  

 W związku z brakiem pytań Zastępca Przewodniczącego poddał pod 

głosowanie omówioną Uchwałę. 

Uchwała ta została przyjęta jednogłośnie w głosowaniu jawnym. 

 

7) Uchwała Nr XLIII/242/2014 Rady Gminy Sitno z dnia 24 stycznia 2014r. 

w sprawie wniesienia skargi na rozstrzygnięcie nadzorcze. 

 

Pan Wójt wyjaśnił, że rozstrzygnięcie nadzorcze dot. uchwały w sprawie 

zmiany w miejscowym planie zagospodarowani przestrzennego Gminy Sitno. 

Następnie Pan Sekretarz przedstawił całą historię poprawek uchwały, której 

dot. rozstrzygnięcie nadzorcze. 

Pan Biłant zapytał, kto będzie reprezentował Gminę, – jaki Radca Prawny. 

Pan Sekretarz odpowiedział, że on pojedzie osobiście. 

Pan Biłant powiedział,: „ że gdyby tak się stało, że skarga została oddalona, 

to te wszystkie pozwolenia na budowę tracą ważność?”. 

 Pan Sekretarz odpowiedział,: „ że tam nie będzie żadnych pozwoleń na 

budowę, ponieważ to są już zaszłości. Człowiek już się wybudował miał 

pozwolenie na budowę, wszystko miał. Do chwili, kiedy była ostateczna decyzja 

Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego wszystko funkcjonowało, ta uchwał 

w życie weszła”.  

W związku z tym, że więcej pytań już nie było Zastępca Przewodniczącego 

poddał pod głosowanie omówioną Uchwałę. 

Uchwała ta została przyjęta jednogłośnie w głosowaniu jawnym. 

 

8) Uchwała Nr XLIII/243/2014 Rady Gminy Sitno z dnia 24 stycznia 2014r. 

w sprawie podwyższenia kryterium dochodowego uprawniającego do 

przyznania pomocy w zakresie dożywiania oraz zasad zwrotu wydatków za 

świadczenia udzielane w ramach programu wieloletniego „Pomoc państwa 

w zakresie dożywiania” na lata 2014-2020. 

 

Pan Wójt wyjaśnił, że do tej pory możliwość uzyskania pomocy w zakresie 

dożywania miały rodziny, których dochód netto na osobę w rodzinie nie 
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przekraczał 456 zł po podjęciu tej uchwały będzie możliwość uwzględnienia 

większej grupy do kwoty 684z ł. Natomiast, jeśli osoba samotna miała 

możliwość uzyskania dożywania przy sumie 542 zł to teraz przy tej propozycji 

będzie miała możliwość przy kwocie około 813 zł. Jednak w każdej chwili może 

się to zmienić, ponieważ jest to prawo lokalne. 

Dalej Pan Wójt powiedział, że w 2013 roku mieliśmy 120 rodzin, które 

były brane do dożywania do kwoty 456 zł, ponadto 60 rodzin do kwoty 684 zł 

i 5 osób do 813 zł. 

Kolejno Pan Wójt poinformował, że zostały podjęte działania zwiększenia 

środków na dożywanie w planie mamy około 300tys. zł. 

 

W związku z brakiem pytań Zastępca Przewodniczącego poddał pod 

głosowanie omówioną Uchwałę. 

Uchwała ta została przyjęta jednogłośnie w głosowaniu jawnym. 

 

9) Uchwała Nr XLIII/244/2014 Rady Gminy Sitno z dnia 24 stycznia 2014r. 

w sprawie ustanowienia wieloletniego programu osłonowego „ Pomoc 

Gminy Sitno w zakresie dożywiania na lata 2014-2020”. 

 

Uchwałę omówiła Pani Barbara Tor kierownik Gminnego Ośrodka Pomocy 

Społecznej.  

Pani Barbara Tor omówiła również zasadność podjęcia poprzedniej 

uchwały jak i następnej. 

Dalej Pani Tor przedstawiła statystykę dożywiania. 

Pan Kozak zapytał jaka jest stawka za obiad. 

Pani Tor odpowiedziała, że 5, 13 zł za pełny obiad ( zupa, drugie danie, 

kompot). 

 

W związku z brakiem więcej pytań Zastępca Przewodniczącego poddał pod 

głosowanie omówioną Uchwałę. 

Uchwała ta została przyjęta jednogłośnie w głosowaniu jawnym. 

 

10) Uchwała Nr XLIII/245/2014 Rady Gminy Sitno z dnia 24 stycznia 2014r. 

zmieniająca uchwałę w sprawie zasad zwrotu wydatków z pomocy 

społecznej w formie pomocy rzeczowej, zasiłków okresowych i zasiłków 

celowych. 

 

Pan Wójt omówił uchwałę. 

 

W związku z brakiem pytań Zastępca Przewodniczącego poddał pod 

głosowanie omówioną Uchwałę. 

Uchwała ta została przyjęta jednogłośnie w głosowaniu jawnym. 
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 Następnie Pan Wójt omówił sprawozdanie za I i II półrocze 2013 r. dot. 

umorzeń opłat. 

 

Ad. 5 

 

Sprawozdanie z działalności międzysesyjnej Wójta Gminy. 

 

Sprawozdanie przedstawił Wójt Gminy Sitno dr inż. Kajetan Protas. 

Poruszając zagadnienia: 

1. Inwestycje ( rozpoczęcie prac w Kornelówce – punkt widokowy); 

2. Strażackie ( przedstawienie terminów spotkań ze strażakami 

w poszczególnych miejscowościach); 

3. Gospodarcze (odśnieżanie dróg, wycinka krzaków – Kliny, sprzątanie 

przystanków, wywóz ścieków, poprawa przejezdności dróg – osiedle 

Jarosławiec, Boży Dar,); 

4. Kulturalne ( spotkanie opłatkowe z udziałem Orkiestry dętej z Sitna, 

występy chóru „Wiarus” i Orkiestry w Szkole w Sitnie- śpiewanie kolęd, 

występ chóru „Wiarus” w kościele Św. Katarzyny w Zamościu, 

organizacja ferii zimowych w Centrum Kultury); 

5. Organizowane są szkolenia z zakresu rolnictwa w Ośrodku Doradztwa 

Rolniczego w Sitnie; 

6. Sprawy sportowe (w dniu dzisiejszym odbędzie się spotkanie 

podsumowujące rok 2013 klubu sportowego „Potok” i plany na rok 2014, 

odbyła się gala sportowa w Lublinie – gmina Sitno został wyróżniona 

z pośród 207gmin); 

7. Projektu kolektorów słonecznych (obniżono nam dofinansowanie na 

kwotę 4mln 250tys. zł); 

Dalej Pan Wójt zapytał,: „czy w związku z obniżeniem dofinasowania 

przystępujemy do tego projektu? Według niego powinniśmy przystąpić, 

ponieważ nie wiadomo, jak będzie w przyszłości, może zmienić się zarząd 

i możemy wcale nie otrzymać dofinasowania”. 

Pan Juszczak zapytał,: „ jaka jest całkowita wartość projektu?” 

Pan Wójt odpowiedział, że całkowita wartość projektu to 5mln 950tys.zł 

(propozycja dotacji 85%). 

Pan Kozak zapytał,: „jaka to będzie kwota ze strony mieszkańca?” 

Pan Wójt odpowiedział,: „że trudno w tej chwili powiedzieć jak będzie 

potrzeba ze strony mieszkańca”. 

Pan Sekretarz powiedział, że dofinasowanie będzie wynosić na poziomie 

około 7tys. zł, do każdej instalacji solarnej. Wszystko będzie zależało jeszcze od 

przetargu. 

Dalej Pan Sekretarz poinformował, że mamy 5 dni na podjęcie decyzji, czy 

przystępujemy do realizacji projektu. 
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Następnie Pan Sekretarz wyjaśnił, że chcemy zrobić w ten sposób przetarg, 

aby obejmował on zaprojektowanie instalacji solarnej pod konkretnego 

mieszkańca i wybudowanie, a wiec dopłata ze strony mieszkańca będzie różna – 

uzależniona od wielkości instalacji solarnej. Zechcemy jeszcze zrobić wcześniej 

przed realizacją projektu spotkanie w tej sprawie. Jeśli chodzi o opłatę ze strony 

mieszkańca to nie będzie ona zbierana po realizacji zadania, tak jak to miało 

miejsce w przypadku oczyszczalni przydomowych, tylko jeszcze przed 

realizacją projektu. 

 Na koniec Pan Wójt przypomniał o zbliżających się wyborach do 

Europarlamentu oraz poinformował o firmie, która poszukuje gruntu 

o powierzchni 12-13 ha o kształcie: 400m x 250m, 300m x 350m w zakresie 

produkcji żywności. Muszą być również media: prąd, woda, gaz. 

 

Ad. 6 

 

Interpelacje i zapytania Radnych – odpowiedzi 

 

Pan Jerzy Mazurek powiedział, że była odśnieżana główna droga Zamość-

Karp i na wszystkich przystankach na tym odcinku został narzucony śnieg, 

dlatego też należałoby, chociaż odśnieżyć samo wejście do tych „budek”, aby 

ludzie nie stali na ulicy. 

Pan Sekretarz odpowiedział, że będzie to odśnieżane. 

Pan Palikot powiedział, że trzeba by pomyśleć, już nad jakimś wykonawcą 

do podłogi w remizie na Bożym Darze, tak, aby można było na wiosnę już 

zacząć robić.  

Pan Sekretarz odpowiedział, żeby jeszcze trochę poczekać. 

Pan Wójt przedstawił wskaźniki zebranego podatku za rok 2013r. 

Pan Sekretarz przedstawił propozycję kursów autobusów MZK i dodał, że 

jednak sprawa Stabrowa nadal nie została rozwiązana.  

Pan Janusz Mazurek stwierdził, że przez Czołki dalej praktycznie autobus 

MZK nie jeździ. 

Pan Sekretarz wyjaśnił, że jeżdżą autobusy, a jak jest za mało to trzeba 

będzie się jeszcze zastanowić. 

Dalej Pan Sekretarz poinformował, że wpłynęło pismo z Cześnik Górnych, 

aby ostatni kurs autobusu 44, który jest o 19
10

 przedłużyć na Cześniki Górne. 

Pan Palikot stwierdził, że tym autobusem jeździ może dwie osoby i to nie 

ma sensu. 

Następnie Pan Sekretarz powiedział, że na świetlicy w Stanisławce 

zaplanowaliśmy w budżecie 900 zł na kotarę, jednak została wykonana kotara 

z ociepleniem – tak, aby nie grzać całości – za kwotę 1,9tys. zł. 

Pan Wójt stwierdził, że jest to dwukrotnie większa cena niż była 

zaplanowana w budżecie. 
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Pan Sekretarz powiedział,: „że to w energii elektrycznej w okresie roku 

dwóch zwróci się”. 

Pani Skarbnik powiedziała, że chyba, że rzeczywiście będzie to kosztem 

energii. 

Następnie Pan Sekretarz poinformował, że na komisji oświaty przy udziale 

dyrektorów szkół poruszono temat kontynuacji pływania w I i II klasach – jest 

to kwota 12,6tys. zł płatna do końca lutego.  

Pan Niedźwiedź zapytał jak będzie teraz wyglądała sytuacja odnośnie 

przesyłek spraw sądowych, ponieważ Poczta Polska nie obsługuje już sądów. 

Pan Sekretarz powiedział, że ma przygotowane pismo do Poczty Polskiej 

odnośnie pracy Poczty Polskiej, między innymi też w związku z tym, iż 

Stowarzyszenie prowadzi agencję Pocztową w Horyszowie. Pismo dotyczy 

pracy Poczt tylko do godziny 14
30

 oraz małej dostępności listonoszy. 

Dalej Pan Sekretarz powiedział, że rozmawiał już z jednym ze sklepikarzy 

w Jarosławcu, który wyraża chęć otworzenia agencji pocztowej w Jarosławcu. 

Agencja może być, również w Cześnikach w Centrum teleinformatycznym, 

w Stanisławce, w Horyszowie wystarczy tylko wydłużyć godziny otwarcia. 

Następnie Pan Sekretarz wyjaśnił, że przesyłki z prokuratury i z sądu w tej 

chwili można odbierać w jednym ze sklepów, w Jarosławcu w sklepie za torami, 

w sklepie na osiedlu w Jarosławcu, tyle na razie wiadomo. 

Dalej Pan Sekretarz powiedział, że można również otworzyć agencję 

pocztową w szkole w Jarosławcu. 

Pan Borowiec zapytał,: „czy są już jakieś informacje w sprawie wycinki 

krzaków przy drodze na Rozdoły?” 

Pan Sekretarz odpowiedział, że nie ma jeszcze żadnych informacji. 

Kolejno Pan Sekretarz poinformował, że jeździ firma geodezyjna 

i podpisuje umowy z mieszkańcami w sprawie przejazdów i położenia kabli na 

próby geodezyjne.  

Pan Sekretarz powiedział, że ma mapę ile ma być przejazdów, ile ma być 

kabli i jest to ogrom, co 300m od Dolnicy, aż po Kornelówkę. 

Pan Borowiec powiedział, że mają się przebijać przez zbiornik wodny 

i mogą zatruć wodę chemikaliami na naszym terenie. 

Pan Stefańczuk zapytał, na jakich zasadach będzie działała siłownia 

w szkole w Horyszowie. 

Pan Sekretarz odpowiedział, że siłownia jest ze środków zewnętrznych 

i miał być ona na górze, jednak w związku z tym, że jest słaby strop będzie ona 

na dole dla użytku wszystkich mieszkańców z pełnym opiekunem. 

Pan Stefańczuk stwierdził, że w związku z tym zabieramy jedno 

pomieszczeni szkole. 

Pan Sekretarz odpowiedział, że pomieszczeń wystarczy szkole, ponieważ 

siłownia była planowana na górze, gdzie zostaną teraz przeniesione dzieci. 

Pan Stefańczuk zapytał, czy nie da się przenieść tej siłowni do remizy. 
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Pan Sekretarz wyjaśnił, że został projekt przyjęty i na tym etapie nie da się 

nic przenieść dopiero za 2-3 lata, jeśli to rozwiązanie nie zda egzaminu. 

Dalej Pan Sekretarz dodał, że to nie jest tak prosta realizacja siłowni, 

ponieważ później trzeba te środki rozliczyć. Musimy prowadzić rejestr 

uczestnictwa na siłowni, należy prowadzić wykaz ile osób itd. 

Pan Stefańczuk stwierdził, że o nic tu nie chodzi tylko o fakt, iż będzie to 

kosztem dzieci. 

Pan Palikot zapytał, czy będzie odśnieżane, chodzi konkretnie o drogę na 

Mocówkę za Panem Grelą i w Cześnikach naprzeciwko Wójcika. 

Pani Ostapińska zapytała, czy może zostać dowożenie do końca roku tak 

jak jest. 

Pan Sekretarz powiedział, żeby na razie postało tak jak jest. 

 

Pan Biłant Zastępca Przewodniczącego poinformował, że wpłynęło pismo 

o obowiązku złożenia oświadczeń majątkowych w terminach do 30 kwietnia 

2014 roku, na dwa miesiące przed upływem kadencji i 30 dni od dnia złożenia 

ślubowania to już będzie dotyczyć nowych radnych. W piśmie tym 

wyszczególniono również 21 najczęściej popełnianych pomyłek.   

 

Ad. 7 

 

Sprawy różne 

 

Sprawy różne zostały zrealizowane wraz z interpelacjami i zapytaniami 

Radnych. 

Ad. 8 

 

Przyjęcie protokołów z poprzedniej sesji 

 

Protokół Nr XLII/2014 wyłożony był do wglądu bezpośrednio w trakcie 

obrad sesji. 

Przewodniczący Rady Gminy zapytał, czy Państwo Radni zapoznali się  

z Protokołem i czy są do niego uwagi. 

Państwo Radni nie wnosili uwag i przyjęli ww. Protokół w głosowaniu 

jawnym przy 11 głosach za i 1 głosie wstrzymującym się. 

 

Ad. 9 

 

Zamknięcie obrad sesji 

 

Na zakończenie obrad sesji Przewodniczący Rady Gminy podziękował 

zaproszonym gościom oraz Radnym za czynny udział w obradach sesji. 

Następnie Przewodniczący Rady Gminy zamknął sesję słowami: 
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„Zamykam obrady dzisiejszej sesji” 

 
Na tym protokół zakończono i podpisano.     PRZEWODNICZĄCY 
              RADY GMINY 

Protokołował: Piotr Harczuk           Edward Tukiendorf 


